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Betreft agendering van: Brief van vijf leden van de onderzoekscommissie EuroChamp 

d.d.29 augustus 2016  

 

Geagendeerd door: SP  

 

Vergadering: Statencommissie FCBE 

 

Datum vergadering: 26-10-2016 

 

Motivatie voor agendering: De oud-leden van de onderzoekscommissie Eurochamp vragen 

de staten van Drenthe om een besluit te nemen tot opheffing van 

geheimhouding. Om aan dit verzoek een vervolg te kunnen geven 

en een ieder de gelegenheid te geven zijn/haar mening te geven 

en de oud-leden de mogelijkheid bieden om in te spreken is de SP 

van mening dat de brief op de agenda moet komen. 

 

 

 

 

 

Visie van de fractie  

Vragen aan de overige 

fracties: 

1.  De oud-(staten)leden van de 

onderzoekscommissieEurochamp hebben van de “geheimen” 

de meeste kennis en stellen ondanks dit toch voor om de 

geheimhouding op te heffen. Bent u bereid om een voorstel 

hier voor te ondersteunen? Zo ja/ zo nee? 

2. De geheimhouding werd ingesteld om de privacy van 

eventueel te horen ambtenaren te beschermen. Zij konden 

dan achter gesloten deuren onder ede worden gehoord.  

Deelt u de mening dat dit niet meer ter zake is?  

 

 

Vragen aan het college van 

GS: 

1.   Het college gaat niet over het opheffen van de geheimhouding 

en derhalve geen vragen. 

 

 

 

 



Aan de leden van Provinciale Staten

van Oe Provincie Drenthe'

o/a Statengriffie
hostbus 122'
9400 AC Assen'

B:lHï iïfriïï;lï:'o?Jrïrr,". m b t geheimhoudins "het Lek onder de Loep"

Geachte leden van Provinciale Staten,

De ondertekenaars van dit schrijven waren in 2009leden van de onderzoekscommissie cf' art í51

Érovinciewet Inzake bovengenoemd onderzoek'

De afgelopen jaren is in provinciale staten meerdere malen (direct of indirect) gesproken over onze

rapportage.

Naar aanleiding van de meest recente discussie in uw staten dit voorjaar, zijn wij tot de conclusie

gekomen dat wrl destijds (onbewust) een fout hebben gemaakt'

Dit door niet b'rj het aanbieden van onze rapportage tegelijkertijd in het betreffende statenstuk ook een

voorstel op te nemen inzake de geheimhoudingstermijn.

Bij deze alsnog onze excuses daarvoor, hoewel we daar ook niet door deskundigen op zijn gewezen.

Gezien het voortdurend "oprakelen", adviseren wij uw staten om alsnog te besluiten tot een bepaalde
geheimhoudingstermijn, zodat daarover duidelijkheid komt.
Ons inziens zou nu (meer danT jaar na dato) de geheimhouding kunnen worden opgeheven.

Graag ztlnwij tot een nadere toelichting bereid.

Hoogachtend,

H. Beerda
G Smith
K. Vester
M. Stijkel :1
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